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Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2021-02-10 BIN 2020/3101

Plats och tid Sammanträdet genomförs digitalt genom Skype, via konferenssal 
Dunkerska salen, Henry Dunkers gata 1 kl. 17.00–19.22

Beslutande Lars Mikkelä (M), Ordförande
Ann Lundström (KD), 1:e vice ordförande, (Deltagit på distans)
Mathias Andersson (SD), 2:e vice ordförande, (Deltagit på distans)
Ylva Ekstrand (L), (Deltagit på distans) Avstår från att delta i beslut § 17
Cecilia Dahl-Andersson (S), (Deltagit på distans) Avstår från att delta i 
beslut §§ 6 och 17

Tjänstgörande ersättare Isac Rubin (M), (Deltagit på distans) Ersätter Maxine Jönsson (M)
Mattias Flisborn (S), (Deltagit på distans) Ersätter Torbjörn Karlsson (S) 
Avstår från att delta i beslut §§ 6 och 17

Ersättare Mona Persson Palotai (M), (Deltagit på distans)
Mikael Rinholt (KD), (Deltagit på distans)
Christer Leo (SD), (Deltagit på distans)
Maj-Lis Fredriksson (C), (Deltagit på distans)
Tom Magnusson (SÖS), (Deltagit på distans)

Övriga Ester Alavei, Förvaltningschef
Nina Dakwar, Nämnd- och utredningssekreterare
Calle Karlsson, Stabschef
Ulrika Gyllenberg, Verksamhetscontroller , (Deltagit på distans) §§ 1-23
Jonatan Folke, Utvecklingschef, (Deltagit på distans) §§ 7-14
Lindha Makne, Kvalitets- och myndighetschef, (Deltagit på distans)
Sandra Gustafsson, Planchef, Samhällsbyggnadsförvaltningen, (Deltagit 
på distans) §§ 1-3
Fredrik Sörling, Fastighetschef, Teknisk serviceförvaltning, (Deltagit på 
distans) §§ 1-4. 
Sammanträdet har genomförts så att deltagarna på distans och övriga 
deltagare, genom ljud- och bildöverföring i realtid och på lika villkor, 
kunnat se och höra varandra (§11 Arbetsordning)

Justeringens plats och tid Bildningsförvaltningens förvaltningskontor 2021-02-17

Paragrafer 1–26

Sekreterare
Nina Dakwar

Ordförande
Lars Mikkelä (M)

Justerare Isac Rubin (M) Cecilia Dahl-Andersson (S)
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ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Beslutande organ Bildningsnämnden

Datum då anslaget sätts upp 2021-02-19

Datum då anslaget tas ned 2021-03-15

Förvaringsplats Bildningsförvaltningen, Henry Dunkers gata 1

Underskrift
Nina Dakwar
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§ 17 Remiss - Busskort till alla elever från åk 4
Dnr BIN 2021/49

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att fastställa föreliggande förslag till remissvar avseende ärende om Busskort till 
alla elever från åk 4

att skicka beslutet tillsammans med remissvaret till kommunstyrelsen.

Sammanfattning
Kommunstyrelsen har beslutat skicka ärende avseende Busskort till alla elever från 
åk 4 på remiss till bildningsnämnden med sista svarsdag den 22 februari 2021.

Bildningsförvaltningen har utarbetat föreliggande förslag till remissvar.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse – Remiss - Busskort till alla elever från åk 4 (daterad 2021-01-20)
Förslag till remissvar – Remiss - Busskort till alla elever från åk 4 (daterat
2021-01-20)
Protokollsutdrag KS 2020-12-16, § 297 – Busskort till alla elever från åk 4
Tjänsteskrivelse KS – Busskort till alla elever (daterad 2020-11-16)
Rapport – Samordning mellan kollektivtrafik och skolskjuts i Trelleborgs kommun, 
Trivector (daterad 2020-06-18)

Yrkande
Ordföranden yrkar bifall till föreliggande förslag till beslut.

Beslutsgång
Ylva Ekstrand (L) anmäler att hon avstår från att delta i beslutet.
Cecilia Dahl-Andersson och Mattias Flisborn (båda S) anmäler att de avstår från att 
delta i beslutet. 

Ordföranden finner att bildningsnämnden beslutar att fastställa föreliggande förslag 
till remissvar.

Protokollsanteckning
2:e vice ordförande Mathias Andersson (SD) anmäler protokollsanteckning. Se 
stycke 1 nedan.
1:e vice ordförande Ann Lundström (KD) anmäler protokollsanteckning. Se stycke 
2 nedan.
Ylva Ekstrand (L) anmäler protokollsanteckning. Se stycke 3 nedan.
Cecilia Dahl-Andersson (S) anmäler protokollsanteckning. Se stycke 3 nedan.
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Maj-Lis Fredriksson (C), ej tjänstgörande ersättare, anmäler att få sin mening 
antecknad till protokollet. Maj-Lis Fredriksson meddelar vid tidpunkt inför 
protokollets justering att hon återtar sin anmälan om protokollsanteckning.

1 Mathias Andersson (SD)
"Vi vill med denna protokollsanteckning lyfta några av de varningstecken som vi 
ser och kommer lyfta i fullmäktige för vidare diskussion. Vi tycker att erbjuda 
busskort/biljett redan vid årskurs 4 och 5 kanske inte är optimalt då vi anser att 
åldern på eleverna i dessa årskurser kan vara för låg och vårdnadshavare kanske 
inte känner sig trygga med att deras barn åker kollektivt själva. Det är en fråga om 
trygghet för oss.

Vi vill även lyfta upp hur det kommer/kan påverka vår egna kommunala 
bussverksamhet och vilka konsekvenser det kan få om ett beslut tas om busskort 
redan från årskurs 4. Då vi tycker att den verksamheten fungerar bra och är en 
stor trygghet för vårdnadshavare och barn. 

Mathias Andersson Sverigedemokraterna Trelleborg
2:e vice ordförande Bildningsnämnden"

2 Ann Lundström (KD)
"Där är flera punkter i detta förslag som kräver vidare utredning/diskussion. Bl a:

- vi ser en risk för utfasning av skolbussarna om vi erbjuder 
skolbiljett/ungdomsbiljett från åk 4.

- är eleverna redo att åka med linjetrafik från åk 4?

- enligt Trivectors utredning kan väntetiderna som är i dag för skolskjuts vara 
svårare att uppnå med linjetrafik, och skoltiderna kan behöva anpassas efter 
linjetrafiken.

- hur mycket mer turtäthet kommer det att ge på landsbygden?

KD anser att skolbussarna vi har i kommunens regi idag bidrar till säker och trygg 
skolväg samt ger trygghet för våra elever. 

Med vänlig hälsning
Ann Lundström
Kristdemokraterna Trelleborg
1:e vice ordförande Bildningsnämnden" 

3 Ylva Ekstrand (L) gemensam protokollsanteckning med Cecilia Dahl-Andersson 
(S)
"KS föreslag att införa busskort för alla elever i Trelleborg från Åk4 kom på remiss 
till Bildningsnämnden. Det är ett sätt att kringgå beslutet i kommunfullmäktige att 
behålla skolskjutsverksamheten i egen regi. Vi kan inte ställa oss bakom innehållet 
i remissvaret. Detta kostar miljoner till Skånetrafiken, som går på knäna i 
pandemitider. I affären ingår att Skånetrafiken som tack ska skapa fler busslinjer i 
kommunen. Det är naivt att tro att glesbygden skulle få nya linjer. Detta är ett 



Protokollsutdrag 5 (5)

Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2021-02-10 BIN 2020/3101

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

förslag för dem som redan har tillgång till en busslinje. På sikt kan detta skada vår 
egen skolbussverksamhet. Glesbygdseleverna är fortfarande beroende av 
skolbussarna. Därför valde vi att inte delta i beslutet. 

Ylva Ekstrand, L
Cilla Dahl, S"


	§ 17 Remiss - Busskort till alla elever från åk 4
	Beslut
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkande
	Beslutsgång
	Protokollsanteckning


